

## Original

### The Crump TimeSaver™

The Crump TimeSaver™ (our informal inquiry) helps to identify potential solutions for your impaired risk clients by expediting the research of multiple carriers and determining which are more likely underwrite your clients to obtain a competitive offer.

#### GOALS

The goals section of the TimeSaver asks for imperative information that will help your Underwriter and sales team narrow down which carriers will be the best candidates for your clients. By knowing the premium tolerance, product information, and if the case was previously sent to carriers, we can focus on how to specifically negotiate with each carrier – helping to get you the offer needed to complete a sale.

#### PERSONAL HISTORY

The TimeSaver allows you to collect details that would not necessarily be addressed in medical records. Hazardous avocations, foreign travel, and driving history are important factors often overlooked in the informal underwriting process. Since these factors have a direct impact on the underwriting rate class, providing this information at the start of the process allows your Underwriter to address these issues head on, eliminating surprises and delays later in the underwriting process.

#### MEDICAL INFORMATION

Our job is to tell your client's story to the carrier. The TimeSaver can be instrumental in collecting the details of your client's medical history that helps our underwriters tell the story. Contact information for doctors, dates of treatments, medications, and build are pertinent aspects of any case. By you fully completing all medical sections of the TimeSaver – especially providing information on the more complex medical issues such as cancer, diabetes, or cardiac disease – valuable insight is gained to help determine what medical records should be ordered upfront, reducing the overall time it takes to complete the file.

While an offer is never guaranteed until the formal process is finalized, with a fully completed TimeSaver, the most accurate facts can present each case in a more favorable light.

#### CREDITS

The purpose of this section is to help your Underwriter best position your file with our carriers by highlighting any additional positive aspects of your medical or social history. Several of our carriers have crediting programs that can improve a proposed insured's underwriting assessment by one or more classes.

## Translation

### Crump TimeSaver™

Crump TimeSaver™ (наш неофициальный опрос) помогает найти потенциальные решения для ваших клиентов с пониженным уровнем риска путем ускорения изучения нескольких страховых компаний, и определения того, какие из них, скорее всего, выполнят андеррайтинг ваших клиентов на получение конкурентного предложения.

#### ЦЕЛИ

Раздел целей TimeSaver запрашивает крайне необходимую информацию, которая поможет вашему Андеррайтеру и команде по продажам сузить круг страховых компаний, которые могут быть лучшими кандидатами для ваших клиентов. Зная приемлемый уровень толерантности, информацию о продукте, и если случай был ранее отправлен страховым компаниям, мы можем сосредоточиться на том, как конкретно вести переговоры с каждой страховой компанией, тем самым помогая вам получить предложение, необходимое для завершения продажи.

#### ЛИЧНАЯ ИСТОРИЯ

TimeSaver позволяет вам собирать данные, которые не обязательно будут учитываться в медицинской документации. Опасные развлечения, зарубежные поездки и история вождения являются важными факторами, которые часто игнорируются в неформальном процессе андеррайтинга. Поскольку эти факторы напрямую влияют на оценку уровня андеррайтинга, предоставление этой информации в начале процесса позволяет вашему Андеррайтеру решать эти проблемы с самого начала, устраняя в будущем неожиданности и задержки в процессе андеррайтинга.

#### МЕДИЦИНСКАЯ ИНФОРМАЦИЯ

Наша задача – рассказать историю вашего клиента страховой компании. TimeSaver может сыграть важную роль в сборе информации о медицинской истории вашего клиента, которая помогает нашим андеррайтерам передать историю. Контактная информация врачей, даты лечения, лекарства и метод лечения являются необходимыми аспектами любого страхового случая. Полное заполнение всех медицинских разделов TimeSaver с вашей стороны, особенно предоставление информации о более сложных проблемах со здоровьем, таких как рак, диабет или болезнь сердца, даст возможность получить ценную информацию для того, чтобы помочь определить, какие медицинские записи следует делать в первую очередь, уменьшив общее время для заполнения файла.

Хотя предложение никогда не гарантируется до тех пор, пока формальный процесс не будет завершен, при полном заполнении TimeSaver, наиболее точные факты могут представить каждое страховое дело в более благоприятном свете.

#### КРЕДИТЫ

Цель данного раздела – помочь вашему Андеррайтеру наилучшим образом позиционировать ваш файл среди наших страховых компаний, выделив любые дополнительные положительные аспекты вашей медицинской или социальной истории. Некоторые из наших страховых компаний имеют программы кредитования, которые могут повысить предложенную оценку андеррайтинга страхующегося на один или более классов.

